



## LEMBAGA MUZIUM NEGERI TERENGGANU

Bukit Losong, 20566 Kuala Terengganu

NOTIS SEBUT HARGA

**NO: LMNT/S/3/2025**

Tawaran sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera di Negeri Terengganu** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (**CIDB**) dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (**SPKK**) dengan gred, kategori dan pengkhususan yang berkaitan bagi kerja berikut :-

JENIS TAWARAN	KELAYAKAN	TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK
<b>KERJA-KERJA MENAIKTARAF MUZIUM MARITIM DAN GALERI PELAYARAN DI KOMPLEKS MUZIUM NEGERI TERENGGANU</b>  <b>LMNT/S/3/2025</b>	Gred  <b>G2</b>  Kategori  <b>B</b>  PENGKHUSUSAN  <b>B24 dan B04</b>	Tarikh : 13 Mei 2025  Masa : 10:00 pagi  Tempat : Bilik Telepok Kompleks Muzium Negeri Terengganu <b>Lawatan tapak adalah WAJIB mengikut kumpulan yang di pecahkan.</b>

Borang sebut harga akan dikeluarkan mulai dari (13 Mei 2025)-(27 Mei 2025), dokumen sebut harga **TIDAK** akan dikeluarkan selepas tempoh ini. Borang sebut harga boleh didapati di **Bahagian Kewangan, Lembaga Muzium Negeri Terengganu**. Borang sebut harga ini dijual dengan harga **RM20.00**. Bayaran hendaklah dibuat secara **TUNAI** sahaja. Kontraktor yang memenuhi syarat pendaftaran dalam bidang berkenaan sahaja dibenarkan membeli dokumen sebut harga dengan mengemukakan sijil asal.

Kontraktor adalah tidak dibenarkan mewakili kepada mana – mana pihak untuk menghadiri sesi lawatan tapak dan pembelian dokumen, sebut harga juga tidak boleh diwakili. Borang sebut harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bertutup dengan mencatatkan **TAJUK** dan **NO. SEBUT HARGA** di bahagian atas sebelah kiri sampul dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga di **Pejabat Muzium (Bahagian Kewangan)** pada / atau sebelum **(27.05.2025), jam 12.00 tengahhari**.

Sebarang pertanyaan boleh menghubungi di talian **09-6321251 @ 09-6321341**. Pihak Lembaga Muzium Negeri Terengganu tidak terikat dengan mana–mana tawaran.